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RadyMiasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 28.03.2018r. 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

1. Jaka była stopa bezrobocia w Kędzierzynie-Koźlu w roku początku pracy aktualnej 
Rady Miasta tj . 2014r. i ilu było bezrobotnych w tym czasie oraz ilu było 
zatrudnionych (miejsc pracy) w Kędzierzynie-Koźlu . 

2. Jakie są ww. wskaźniki jak w pkt. 1 za rok ubiegły. 
Czy w tym czasie liczba stanowisk pracy w Kędzierzynie-Koźlu przybyła czy też 
zmalała i o jaką wartość bezwzględną. 


